

MISSION 使命

To deliver high quality products at a competitive cost to ensure product affordability and availability to those patients in needs.

提供具有成本竞争力和高质量的产品，确保产品的购买力以及满足患者的需求。

VISION 愿景

Become a worldwide leader and customer's first choice for the supply of generic oncology products.

成为世界范围的引领者和顾客购买抗肿瘤产品的第一选择。

OUR COMMITMENT 我们的承诺

To our patients, customers, and employees

致我们的患者、客户和员工

1. We promise to act and operate with integrity and fairness and follow high standards of ethical behavior.

我们保证诚实、公平的运营，并遵守高标准道德行为。

2. We seek transparency and dialogue at all levels in the organization and with our customers to understand and/or improve needs.


我们寻求高透明度以及组织机构中各个级别的人员与顾客的对话机会，了解并尽量满足客户的需要。

3. Share the values consisting of our explicit fundamentals beliefs, concepts, and principles which guide decisions and behavior of every employee and management in the organization.

分享我们的价值观，包括我们明确的基本信念、观念和原则。这个价值观指导了组织机构中每一个员工和管理人员的决策和行为准则。

4. We take our commitment to economic, social and environmental sustainability seriously, and extend this expectation to our customers and suppliers.

我们将在经济、社会和环境方面持续认真的恪守我们的承诺，并将这些期望延伸至我们的客户和供应商。


Director Facilities
May 20, 2016.


Director Operations
2016-05-20